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Protokół nr 54/2014 

z odbytej w dniu 17 czerwca 2014 roku o godz. 1200 

w Centrum Edukacji Ekologicznej w Cieszanowie 

SESJI RADY MIEJSKIEJ W CIESZANOWIE 

 

Obecni na sesji:  

1. Radni Rady Miejskiej w Cieszanowie, na ogólną liczbę 15 radnych w obradach udział 

wzięło 15 radnych, lista obecności stanowi załącznik nr 1. 

2. Pozostali uczestnicy – wg list obecności stanowiących załącznik nr 2 do protokołu 

3. Pracownicy Urzędu Miasta i Gminy Cieszanów  

Pan mgr Zdzisław Zadworny – Burmistrz Miasta i Gminy Cieszanów 

Pan mgr Janusz Mazurek – Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Cieszanów 

Pani mgr Anna Stanowska – Skarbnik Miasta i Gminy Cieszanów.  

 

Ad. I pkt. 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pani Stanisława Chomyszyn otworzyła 

LIV Sesję Rady Miejskiej w Cieszanowie. Następnie powitała radnych oraz zaproszonych 

gości.  

Pani Stanisława Chomyszyn poinformowała zebranych, iż w obradach uczestniczy  

 13 radnych - quorum zdolne do podejmowania uchwał. 

   

Ad. I pkt. 2. 

 

Burmistrz Miasta i Gminy Cieszanów Pan Zdzisław Zadworny zgłosił wniosek  

o wprowadzenie do porządku obrad projekt uchwały:  

 w sprawie upoważnienia do złożenia wniosku o dofinansowanie przedsięwzięcia pn. „ 

Efektywne wykorzystanie energii LEMUR – Energooszczędne Budynki Użyteczności 

Publicznej dla budynku administracyjnego pod potrzeby UMiG i Posterunku Policji ul. 

Kościuszki 1, 37-611 Cieszanów. 

Na sali obrad obecnych 14 radnych. Na obrady o godz. 1205 przybył radny Wojciech Broź. 

Przewodniczący poddała wniosek pod głosowanie i stwierdziła, iż wniosek został przyjęty 

przez Radę w głosowaniu: „za” 14 radnych, „wstrzymał się” 0 radny, „przeciw” 0 radnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pani Stanisława Chomyszyn zapoznała 

zebranych z porządkiem obrad: 

 
I. Sprawy organizacyjne: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu LIII Sesji Rady Miejskiej w Cieszanowie. 

II. Informacja Przewodniczącego o działaniach podejmowanych między Sesjami Rady 

Miejskiej.  

III. Sprawozdanie Burmistrza z pracy między Sesjami Rady Miejskiej  

w Cieszanowie.  

IV. Przygotowanie gminy do sezonu wypoczynku wakacyjno-letniego dzieci  

i młodzieży. 

V. Udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Cieszanów za 2013 rok.  

1) rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Cieszanów za 2013 rok wraz z opinią 

Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

2) rozpatrzenie sprawozdania finansowego, 

3) rozpatrzenie informacji o stanie mienia Gminy Cieszanów, 
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4) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2013 rok, 

5) zapoznanie się z wnioskiem oraz opinią Komisji Rewizyjnej, 

6) zapoznanie się z opinią RIO w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej o 

udzielenie Burmistrzowi Miasta i Gminy Cieszanów absolutorium za 2013 rok, 

7) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy 

Cieszanów z tytułu wykonania budżetu za 2013 rok. 

VI. Rozpatrzenie projektów uchwał lub zajęcie stanowiska:  

1) w sprawie upoważnienia do zaciągnięcia zobowiązania oraz zabezpieczenia środków 

finansowych w budżecie gminy Cieszanów na 2015 i 2016 rok -  opinia Komisji Budżetowej, 

2) w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu Miasta i Gminy Cieszanów na 2014 rok – opinia 

Komisji Budżetowej, 
3) w sprawie upoważnienia do złożenia wniosku o dofinansowanie przedsięwzięcia pn. „ 

Efektywne wykorzystanie energii LEMUR – Energooszczędne Budynki Użyteczności 

Publicznej dla budynku administracyjnego pod potrzeby UMiG i Posterunku Policji ul. 

Kościuszki 1, 37-611 Cieszanów  

VII. Interpelacje i zapytania radnych. 

VIII. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzedniej sesji. 

IX. Wolne wnioski i informacje. 

X. Zakończenie obrad LIV Sesji Rady Miejskiej w Cieszanowie. 

 

 

Następnie Przewodniczący poddała przedstawiony porządek obrad pod głosowanie  

w wyniku, którego stwierdziła, iż został on przyjęty, głosami: „za”    14  radnych, „wstrzymał 

się” 0 radny, „przeciw” 0 radny.  

 

Ad. I pkt. 3. 

 

Przewodniczący Pani Stanisława Chomyszyn poinformowała radnych, iż protokół LIII 

Sesji był wyłożony do wglądu w biurze Rady oraz został przesłany e-mailem do radnych.  

Przewodniczący przeprowadziła głosowanie i stwierdziła, iż protokół LIII Sesji został 

przyjęty, głosami „za” 12 radnych, „wstrzymał się” 2 radny, „przeciw” 0 radny, radni głosowali 

poprzez podniesienie ręki oraz za pomocą systemu elektronicznego – wydruk głosowania 

stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

Na sali obrad obecnych 15 radnych. Na obrady o godz. 1210 przybył radny Stanisław Myśliwy. 

 

Ad. II. Informacja Przewodniczącego o działaniach podejmowanych między Sesjami 

Rady Miejskiej. 

 

Przewodniczący Pani Stanisława Chomyszyn poinformowała zebranych o działaniach 

podejmowanych między sesjami – informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

 

Ad. III. Sprawozdanie Burmistrza z pracy między Sesjami Rady Miejskiej  

w Cieszanowie. 

 

Sprawozdanie Burmistrza stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 

Głos zabrała Pani Alicja Pałczyńska, która przedstawiła prezentację z Mistrzostw 

Europy w karate fudokan, które odbyły się w dniach 29.05.2014 – 01.06.2014 r. w Rumunii. 

Polskę reprezentowała grupa karateczek z Uczniowskiego Klubu Sportowego 

MUSASHI z Cieszanowa w składzie: Aleksandra Pleskacz, Aleksandra Dragan, Klaudia Beń, 

Patrycja Mazurkiewicz i Alicja Pałczyńska. Najmłodsza zawodniczka Aleksandra Pleskacz 
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debiutując w zawodach zajęła miejsce w pierwszej ósemce najlepszych zawodniczek w Europie 

w konkurencji kata i kihon kumite. Drużyna dziewcząt w składzie Aleksandra Dragan, Patrycja 

Mazurkiewicz i Klaudia Beń zdobyły brązowy medal w konkurencji kata drużynowego  

i brązowy medal w kumite drużynowym juniorek. Trenerka zawodniczek UKS MUSASHI 

Cieszanów sensei Alicja Pałczyńska sięgnęła po złoto seniorek Mistrzostw Europy w Karate 

Fudokan w konkurencji kata indywidualnego i złoto w Ko-Budo kata. 

 

Ad. IV. Przygotowanie gminy do sezonu wypoczynku wakacyjno-letniego dzieci  

i młodzieży 

Informacja o przygotowaniu gminy do sezonu wypoczynku wakacyjno-letniego dzieci  

i młodzieży stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Ad. V. Udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Cieszanów za 2013 rok.  

 

Ad. 1. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Cieszanów za 2013 rok 

wraz z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pani Stanisława Chomyszyn 

poinformowała zebranych, iż radni otrzymali sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy 

Cieszanów za 2013 rok oraz otrzymali opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie 

o tym sprawozdaniu – sprawozdanie stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Pani Stanisława Chomyszyn ogłosiła dyskusję. 

Wobec braku pytań Przewodniczący poprosiła Panią Annę Stanowską Skarbnik Miasta  

i Gminy Cieszanów o przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie. 

Pani Anna Stanowska odczytała Uchwałę nr 13/17/2014 z dnia 29 kwietnia 2014 r. Składu 

orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie w sprawie opinii o rocznym 

sprawozdaniu Burmistrza Miasta i Gminy Cieszanów z wykonania budżetu za 2013 rok – 

opinia stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Ad. 2. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pani Stanisława Chomyszyn 

poinformowała zebranych, iż radni otrzymali sprawozdanie finansowe. 

Pani Stanisława Chomyszyn ogłosiła dyskusję. 

Żadnych pytań i uwag do sprawozdania nie zgłoszono – sprawozdanie stanowi 

załącznik nr 9 do protokołu.  

 

Ad. 3. Rozpatrzenie informacji o stanie mienia Gminy Cieszanów. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pani Stanisława Chomyszyn 

poinformowała zebranych, iż radni otrzymali informacje o stanie mienia – informacja stanowi 

załącznik nr 10 do protokołu. 

Pani Stanisława Chomyszyn ogłosiła dyskusję. 

Żadnych pytań i uwag do informacji nie zgłoszono. 

 

Ad. 4. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2013 rok. 
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Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Fryderyk Zaborniak odczytał 

projekt uchwały: 

 

- w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z 

wykonania budżetu za 2013 rok – załącznik nr 11 do protokołu – uchwała nr 

LIV/26/2014. 

 

Przewodniczący Rady Pani Stanisława Chomyszyn poddała projekt uchwały pod 

głosowanie i stwierdziła, iż został on przyjęty głosami: „za” – 11 radnych, „przeciw” – 0 radny, 

„wstrzymał się” – 3 radny. W głosowaniu udział wzięło 14 radnych, radny Stanisław Myśliwy 

o godz. 1250 opuścił salę obrad, radni głosowali poprzez podniesienie ręki oraz za pomocą 

systemu elektronicznego – wydruk głosowania stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  

 

Ad. 5. Zapoznanie się z wnioskiem oraz opinią Komisji Rewizyjnej. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Marian Ciepły odczytał opinię Komisji 

Rewizyjnej – załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Ad. 6. Zapoznanie się z opinią RIO w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej 

o udzielenie Burmistrzowi Miasta i Gminy Cieszanów absolutorium za 2013 rok. 

 

Pani Stanisława Chomyszyn Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie odczytała 

uchwałę nr 13/15/2014 Składu orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie w 

sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w  Cieszanowie o 

udzielenie Burmistrzowi Miasta i Gminy Cieszanów absolutorium za 2013 rok - opinia stanowi 

załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Ad. 7 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta  

i Gminy Cieszanów za wykonanie budżetu w roku 2013. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Fryderyk Zaborniak odczytał 

projekt uchwały: 

 

- w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Cieszanów  

z tytułu wykonania budżetu gminy za 2013 rok – załącznik nr 15 do protokołu 

uchwała nr LIV/27/2013. 

 

Przewodniczący Rady Pani Stanisława Chomyszyn poddała projekt uchwały pod 

głosowanie i stwierdziła, iż został on przyjęty głosami: „za” – 12 radnych, „przeciw” – 0 radny, 

„wstrzymał się” – 3 radnych. W głosowaniu udział wzięło 15 radnych, radny Stanisław 

Myśliwy o godz. 1257 powrócił na salę narad, radni głosowali poprzez podniesienie ręki oraz 

za pomocą systemu elektronicznego – wydruk głosowania stanowi załącznik nr 16 do 

protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pani Stanisława Chomyszyn 

pogratulowała Burmistrzowi Panu Zdzisławowi Zadwornemu.  

Głos zabrał Pan Zdzisław Zadworny Burmistrz Miasta i Gminy Cieszanów, który 

podziękował Radzie za udzielnie absolutorium oraz podziękował za pracę pracownikom 

Urzędu Miasta i Gminy Cieszanów i dyrektorom jednostek podległych. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie ogłosiła 10 minut przerwy. O godz. 1315 

wznowiono obrady. 

 

Ad. VI. Rozpatrzenie projektów uchwał lub zajęcie stanowiska: 

  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Fryderyk Zaborniak odczytał 

projekt uchwały:  

 

1) w sprawie upoważnienia do zaciągnięcia zobowiązania oraz zabezpieczenia środków 

finansowych w budżecie gminy Cieszanów na 2015 i 2016 rok, - załącznik nr 17 do 

protokołu – uchwała Nr LIV/28/2014. 

 

Pan Zdzisław Zadworny Burmistrz Miasta i Gminy Cieszanów przedstawił projekt uchwały 

i powiedział, iż opiera się on o projekt ugody pomiędzy Związkiem Gmin Wyznaniowych 

Żydowskich w RP i Gminą Miasta Cieszanów. Kontynuując mówca powiedziała, iż w 2002 

roku Gmina Żydowska złożyła wniosek do Komisji Regulacyjnej do Spraw Gmin 

Wyznaniowych Żydowskich o odzyskanie własności nieruchomości położonej w Cieszanowie 

przy ul. Nowa, przedmiotowa nieruchomość w dniu 1.09.1939 roku stanowiła własność Gminy 

Żydowskiej i znajdował się tam budynek synagogi. Kontynuując Pan Burmistrz powiedział, iż 

łącznie Gmina Żydowska złożyła 6 wniosków do Komisji Regulacyjnej do Spraw Gmin 

Wyznaniowych Żydowskich. Następnie Pan Zdzisław Zadworny powiedział, iż została 

wykonana wycena budynku synagogi wraz z gruntem przed remontem na wartość 290 582 zł. 

Po negocjacjach z Panią Moniką Krawczyk Prezesem Związku Gmin Wyznaniowych 

Żydowskich wykupienie własności synagogi byłoby w kwocie 240 tys. zł rozłożone na trzy 

raty po 80 tys. zł w latach 2014, 2015 i 2016. Kolejno mówca zaznaczył, iż zostały już 

poniesione nakłady na remont dachu synagogi w kwocie 112 tys. zł z tego 70 tys. zł dotacji od 

Podkarpackiego Konserwatora Zabytków. Ponadto Burmistrz powiedział, iż miasto 

Kolbuszowa odkupiło własność synagogi od Gminy Żydowskiej za 200 tys. zł. Pan Zdzisław 

Zadwonry dodał, iż bez aktu własności gmina nie będzie dalej inwestować w synagogę. 

Głos w temacie zabrał Pan Piotr Bielko Przewodniczący Komisji Budżetowej, który 

powiedział, iż na posiedzeniu Komisji Budżetowej została wniesiona poprawka o zmianę 

wartości z 240 tys. zł na wartość 120 tys. zł z czego 80 tys. zł w roku 2014 i 40 tys. zł w roku 

2015 i projekt uchwały z wniesioną poprawką otrzymał pozytywną opinię Komisji Budżetowej. 

Radny Jacek Zając zgłosił wniosek o zmianę kwoty z 240 tys. zł na kwotę 120 tys. zł.  

Głos zabrał radny Edward Dziaduła, który powiedział, iż jeden i drugi projekt jest złym 

projektem, gdyż pytał prawników i synagoga jest własnością gminy. Mówca dodał, iż podjęcie 

powyższej uchwały będzie obrazą polskiego prawa. Radny zgłosił wniosek o odstąpienie od 

przedmiotowej uchwały.  

Kolejno w temacie glos zabrał radny Wojciech Broź, który powiedział, iż od początku 

obawiał się takiej sytuacji, ale do niej doszło. Mówca powiedział, iż przykład Kolbuszowej jest 

złym przykładem. Kolejno radny powiedział, iż z Gminą Żydowską możemy negocjować dwa 

lub cztery lata. Ponadto radny powiedział, iż nie na miejscu jest, aby Burmistrz organizował 

spotkanie z mieszkańcami osiedla Kustronia i radny, który przychodzi był niemile widziany. 

Pan Wojciech Broź zaproponował, aby teraz wstrzymać się ze wszystkimi decyzjami 

finansowymi i wstrzymać projekt uchwały. 

Kolejno głos zabrał Pan Zdzisław Zadworny, który powiedział, iż dziękuje radnym za 

wypowiedzi, radnemu Edwardowi Dziadule, który mówi, że synagoga jest własnością gminy  

i możemy w budynek inwestować, a radnemu Wojciechowi Broź, za to, że mówi żeby czekać. 

Wymienieni radni wcześniej mówili, żeby zrobić coś z synagogą, a teraz mówią żeby nic nie 

robić. Pan Burmistrz powiedział, że chyba w mieście Cieszanowie jest zakorzeniona tradycja, 
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że nic nie trzeba robić. Pan Zdzisław Zadwony zwracając się do radnego Wojciecha Brozia 

powiedział, iż pomylił się mówiąc, że Burmistrz nie ma prawa spotkać się z mieszkańcami. 

Radny Edward Dziaduła zabierając głos powiedział, iż Burmistrz jest po to, aby pomagać 

ludziom. Kolejno mówca wymienił niezałatwione sprawy: oświetlenie, o które wnioskuje Pan 

Rozmus, chodnik na ulicy Skorupiki, kanalizacja na ulicy Kościuszki, świetlica na ulicy 

Czereśnie. Pan radny powiedział, iż Burmistrz mówiąc, że mieszkańcom Cieszanowa nic nie 

trzeba obraża ich i to będzie przypominane. 

Radny Zygmunt Lesiczka powiedział, iż to, że zaczęliśmy remontować synagogę stało się 

argumentem do ubiegania się odzyskanie budynku. Radny przypominał o niezałatwionej 

sprawie Pani Gondek.  

Kolejno radny Stanisław Myśliwy zapytał, czy Burmistrz podzielił się tematem synagogi z 

Podkarpackim Konserwatorem Zabytków. 

Burmistrz zabierając głos powiedział, iż rozmawiał z Podkarpackim Konserwatorem 

Zabytków i chciała Pani Konserwator przyjechać, aby poprzeć stanowisko Burmistrza, ale 

Burmistrz zaznaczył, iż jest to wewnętrzna sprawa w gminie. Mówca powiedział, iż przeprasza, 

że powiedział, że mieszkańcom Cieszanowa nic nie trzeba, gdyż większość mieszkańców 

Cieszanowa myśli normalnie, ale jest grupka osób, którzy myślą inaczej i im nic nie potrzeba.  

Radny Wojciech Broź zabierając głos w temacie powiedział, iż z Żydami odnośnie 

synagogi musimy negocjować i to może trwać, nie musimy od razu przyjmować ich propozycji. 

Głos zabrał Pan Fryderyk Zaborniak, który powiedział, iż jest mieszkańcem gminy 

Cieszanów i chciałby, aby synagoga była wyremontowana i uważa, że obecny moment jest 

dobry na załatwienie tego tematu, gdyż będzie można pozyskać środki na remont synagogi. 

Następnie Przewodniczący Rady Pani  Stanisława Chomyszyn powiedziała, iż nie rozumie 

radnego Wojciecha Brozia, gdyż na wczorajszym posiedzeniu Komisji Budżetowej mówił Pan 

Broź o obniżeniu kwoty i głosował za tym, a dzisiaj mówi Pan inaczej.  

Przewodniczący Rady odnosząc się do zapisu art. 25a ustawy z dnia 8 marca 1990 roku  

o samorządzie gminnym „Radny nie może brać udziału w głosowaniu w radzie ani  

w komisji, jeżeli dotyczy ono jego interesu prawnego” poprosiła o wnoszenie przez radnych 

wniosków o wykluczenie z głosowania. 

Przewodniczący poddała autopoprawkę, którą zgłoszono na posiedzeniu Komisji Budżetowej 

(zmiana kwoty 160 tys. zł na kwotę 40 tys. zł) pod głosowanie i stwierdziła, iż została przyjęta przez 

Radę w głosowaniu: „za” 12 radnych, „wstrzymał się” 3 radny, „przeciw” 0 radnych. 

Projekt uchwały na posiedzeniu Komisji Budżetowej otrzymał pozytywną opinię.  

Kolejno poddała projekt uchwały pod głosowanie w wyniku, którego stwierdziła, iż został 

on przyjęty, głosami: „za” 12 radnych, „wstrzymał się” 3 radny, „przeciw” 0 radny. Radni 

głosowali poprzez podniesienie ręki oraz za pomocą systemu elektronicznego – wydruk 

głosowania stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

   

Pan Fryderyk Zaborniak odczytał projekt uchwały: 

 

2) w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu Miasta i Gminy Cieszanów na 2014 

rok, -  załącznik nr 19 do protokołu – uchwała Nr LIV/29/2014. 

 

Pan Zdzisław Zadworny Burmistrz Miasta i Gminy Cieszanów przedstawił projekt 

uchwały. 

Projekt uchwały na posiedzeniu Komisji Budżetowej otrzymał pozytywną opinię.  

Przewodniczący poddała projekt uchwały z autopoprawkami pod głosowanie w wyniku, 

którego stwierdziła, iż został on przyjęty, głosami: „za”  15 radnych, „wstrzymał się” 0 radnych, 

„przeciw” 0 radny. Radni głosowali poprzez podniesienie ręki oraz za pomocą systemu 

elektronicznego – wydruk głosowania stanowi załącznik nr 20 do protokołu.  
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Kolejno Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Fryderyk Zaborniak 

odczytał projekt uchwały: 

 

3) w sprawie upoważnienia do złożenia wniosku o dofinansowanie przedsięwzięcia 

pn. „ Efektywne wykorzystanie energii LEMUR – Energooszczędne Budynki 

Użyteczności Publicznej dla budynku administracyjnego pod potrzeby UMiG i 

Posterunku Policji ul. Kościuszki 1, 37-611 Cieszanów -  załącznik nr 21 do protokołu 

– uchwała Nr LIV/30/2014. 

 

Głos zabrał Pan Zdzisław Zadworny, który powiedział, iż Gmina Cieszanów planuje 

przystąpienie do Programu Priorytetowego: Efektywne wykorzystanie energii, Część 4) 

LEMUR Energooszczędne Budynki Użyteczności Publicznej, w związku z realizacją 

przedsięwzięcia pn. „Efektywne wykorzystanie energii LEMUR - Energooszczędne Budynki 

Użyteczności Publicznej dla budynku administracyjnego pod potrzeby UMiG i Posterunku 

Policji ul. Kościuszki 1. Mówca dodał, iż celem programu LEMUR - Energooszczędne 

Budynki Użyteczności Publicznej jest uniknięcie emisji C02 w związku z projektowaniem  

i budową nowych energooszczędnych budynków użyteczności publicznej. 

Głos zabrał radny Edward Dziaduła, który zapytał czy dokumentacja na tą inwestycję jest 

już gotowa. 

Odpowiadając Pan Zdzisław Zadworny powiedział, iż dokumentacja jest już wykonana.  

W ramach programu możliwe jest pozyskanie przez Gminę Cieszanów wsparcia finansowego 

dla realizowanej inwestycji poprzez zaciągnięcie preferencyjnej pożyczki udzielanej przez 

NFOŚiGW na okres nie dłuższy 15 lat, z przeznaczeniem na budowę nowych 

energooszczędnych budynków użyteczności publicznej, preferencyjne warunki tej pożyczki 

umożliwiają beneficjentom m. in. wnioskowanie o jej umorzenie, odpowiednio w wysokości 

do 50% dla klasy B i do 30% dla klasy C po potwierdzeniu osiągnięcia efektu ekologicznego. 

Projekt uchwały na posiedzeniu Komisji Budżetowej otrzymał pozytywną opinię.  

Przewodniczący poddała projekt uchwały pod głosowanie w wyniku, którego stwierdziła, 

iż został on przyjęty, głosami: „za”  15 radnych, „wstrzymał się” 0 radny, „przeciw” 0 radny. 

Radni głosowali poprzez podniesienie ręki oraz za pomocą systemu elektronicznego – wydruk 

głosowania stanowi załącznik nr 22 do protokołu.  

 

Ad. VII.  Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Przewodniczący Pani Stanisława Chomyszyn poinformowała zebranych, iż do chwili 

obecnej nie wpłynęła żadna interpelacja. 

Głos zabrał Pan Zdzisław Zadworny, który odnosząc się do pisma złożonego przez 

radnego Edwarda Dziadułę dniu 10 czerwca dot. oświetlenia ulicznego przy ulicy Sienkiewicza 

powiedział, iż wymiana nowych lamp zlecona była z gminy Cieszanów, gdyż tak zlecane są 

wszystkie wymiany.   

Kolejno radny Edward Dziaduła złożył następujące zapytania: 

- kiedy zostanie usunięta awaria sieci wody na Bruśnie (awarię zgłaszał już wcześniej), 

- dlaczego jest taki pośpiech przy budowie ścieżek rowerowych, czy nie można 

poczekać, aż rolnicy zbiorą zboże, 

- wycieczka radnych i sołtysów, gdzie i kiedy. 

Odpowiadając Pan Zdzisław Zadworny powiedział, iż dokumentacja na przypięcie 

wodociągu jest już gotowa i firma wykonująca ten przyłącz informowała, że zostanie wykonane 

to w ciągu kilku dni dlatego awaria nie była usuwana. Odnośnie ścieżek rowerowych mówca 
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powiedział, iż ścieżki rowerowe budowane są na gruntach gminnych i nie są niszczone żadne 

uprawy na polach rolników.  

Głos zabrała Pani Stanisława Chomyszyn, która powiedziała, iż wycieczka 

prawdopodobnie będzie w Bieszczady w dniach 11-12 lipca br. 

Kolejno został poruszony temat udzielonej pomocy mieszkance Cieszanowa, której 

dom uległ częściowemu zniszczeniu w pożarze. W dyskusji poruszono także temat artykułu na 

powyższy temat, który został umieszczony w Kresowiaku Galicyjskim, który napisał radny 

Edward Dziaduła. W dyskusji glos zabrał: Pan Zdzisław Zadworny Burmistrz Miasta i Gminy 

Cieszanów, Przewodniczący Rady Stanisława Chomyszyn, radny Zdzisław Kociołek, radny 

Edward Dziaduła, radny Stanisław Myśliwy. 

 

Ad. VIII. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzedniej sesji. 

 

  Przewodniczący Rady Pani Stanisława Chomyszyn przeszła do realizacji kolejnego 

punktu. 

 

Ad. IX. Wolne wnioski i informacje. 

  

Głos zabrał Pan Jerzy Kucia Z-ca Kierownika Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji 

Rolnictwa w Lubaczowie, który przedstawił projekt Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich 

na lata 2014-20120. 

 

Ad. X. Zakończenie obrad LIV Sesji Rady Miejskiej w Cieszanowie. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pani 

Stanisława Chomyszyn zamknęła posiedzenie o godz. 1630. 

 

Protokołowała: Barbara Szymanowska 

 

 


